



Bestyrelsesmøde d. 9/6-21 kl:19:00

Deltagere	Formand -	Næst F. - Morten	Kassere - Kurt	Håndbold - Mette
Senior - Hanne –	Fodbold - Abdi Afbud	Badminton- Kurt Afbud	Volley – Jan Afbud	
Gymnastik – Helle	Sponsorudvalget – Afbud			
<u>Godkendelse af dagsorden</u>		OK		
<u>Referat</u>		Sendes til Thomas Gerber som ligger dette på hjemmesiden.		
<u>Nyt fra Kassereren.</u>		Vi snakkede kort om hvordan booking af hal foregår. Helle tager lige selv kontakt med Tine (kassereren i hallen) med hensyn til booking i conventus. Ellers ikke det store til regnskabet. Vi mangler fakturering af haltimer. Vedr. børnefodbold så skal ALLE børn oprettes, så de tæller med når kommunen udbetaler tilskud.		
<u>Nyt .</u> <u>Hvordan gik generalforsamlingen</u>		Ikke det store at berette. Der kom 2 foruden bestyrelsen. Så alt forløb stille og roligt. Der blev ikke valgt ny formand, og 2 x revisor og supp. Blev genvalgt. Samt supp. Til forretningsudvalg, som også blev genvalgt.		
<u>Nyt for sponsorudvalget.</u>		Mette kontakter Mikkel Tranholt Larsen og Sacha for at høre om de måske kunne have lyst til at være med. Kurt Jensen kontakter de to virksomheder som skal genforhandles i juni.		
<u>Nyt fra Hallen</u>		Hallen havde et beskedent overskud på 4.000 kr. Tilbygning af redskabsskur er gået godt og alt der er nu færdigt. Nyt halgulv forhandles med kommunen, afventer med ny lak, da hallen håber det skal slibes i stedet.		
<u>KORT nyt fra alle udvalg</u> <ul style="list-style-type: none">- <u>Håndbold</u>- <u>Senioridræt</u>- <u>Fodbold</u>- <u>Badminton</u>- <u>Volley</u>- <u>Gymnastik</u>		Alle udvalg blev gennemgået på sidste møde. Så derfor udgår dette punkt.		



Bestyrelsesmøde d. 9/6-21 kl:19:00

Forslag til en ny formand.	Vi spørger Rikke om hun vil skrive et oplæg til Bøgebladet til august nummeret. Så man ligesom ved hvad opgaven som forperson indebærer. Der afholdes ekstra ordinær generalforsamling slut september. Forslag til en dato er torsdag den 30/9 kl. 19.00. Helle kontakter Stig om datoen passer.
<u>Haltimer den kommende sæson:</u> <u>Mandag:</u> <u>Tirsdag:</u> <u>Onsdag:</u> <u>Torsdag:</u> <u>Fredag:</u>	Helle har en plan A og plan B, Så når de 2 jump damer er blevet spurgt, så melder Helle det endeligt ud på mail til bestyrelsen. Der er fundet tider til 2 x 1 time fodbold. Helle melder det ind til Stig også.
EVT. Hvor står Rikke som forperson? Op og nedtagning af skilte i hallen. Gave og tak til Annette Biilmann	Kurt Laier kender de fleste steder, så han sørger for at få hende slettet. Kurt mailer listen til Helle, som afstemmer det med Stig. Mette sørger for gave og kort som overrækkes slut juni. Mette laver skriv til august Bøgebladet vedr. tak til Annette for hendes indsats.

Næste møde MANDAG D. 16/8 (UGE 33) KL. 19.00